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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 8. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 31. siječnja 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Ja bi se vratio na pitanje Vodovoda. Mene zanima, evo vidimo da je država Hrvatska vlasnik 
svih naših izvora i vidimo da tu nemamo baš neku veliku moć da bi nešto promijenili. Mene 
zanima ono najbitnije pitanje, bez obzira na spajanje s Vodovodom Pula. Mene interesira da li 
će Labin i dalje imati dovoljno pitke vode i da li tu imamo bilo kakve ugroze što se tiče vode 
Labinštine“. 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Alen Golja, direktor TD Vodovod d.o.o. Labin: 
„Izvorišta na Labinštini ostaju na Labinštini i nitko ih ne može prenijeti nigdje drugdje. Sam 
sustav je napravljen da se mi opskrbljujemo isključivo sa vodom sa naših izvorišta tako da 
nema ni tehničkih mogućnosti da recimo mi dobijemo vodu iz Butonige. Naši projekti vezani 
uz vodoopskrbu idu dalje bez obzira na sve- veće iskorištenje izvorišta Kožljak isto tako kao 
što smo neki dan dobili građevinsku dozvolu za izvorište Sveti Anton. Tako da se tu ništa neće 
desiti. Nadam se da će u narednom periodu kvaliteta vode biti još i bolja nego što je danas 
tako da tu nema nikakvih bojazni.“ 
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